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Raadsvragen 

Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Beter voor Den Helder betreffende 
Hondenpoepbeleid 

Aan de leden van de Gemeenteraad 

Op 20 december 2019 heeft de fractie Beter voor Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over 
Hondenpoepbeleid: 

In RIB nummer 2019-033003 geeft u aan dat hondenpoep al jaren zorgt voor veel overlast in de 
gemeente Dit zijn wij met u eens en daarom hebben wij ook in een motie daarvoor aandacht gevraagd 
en u tevens een oplossing aan de hand gedaan. De door u bedachte oplossing is totaal niet 
uitvoerbaar voor zowel de hondeneigenaren als de BOA's. Wij hebben dan ook de volgende vragen 
voor u: 

1 Wetende dat de BOA's niet door geheel Den Helder kunnen controleren of een 
hondeneigenaar wel of geen hondenpoep opruimt, vragen wij ons dan ook het volgende af: 
Op welke manier denkt het college uitvoering te geven aan het door hun gestelde beleid 
vanaf 1 januari 2020? 
Het college geeft uitvoering aan het door de raad opgestelde beleid in de APV. De gebieden waar 
de opruimplicht geldt zijn uitgebreid tot de hele gemeente, binnen de mogelijkheden die de APV 
daartoe stelt. Controle van naleefpedraq en handhaving zijn in principe niet anders dan in de oude 
situatie, met als enige het verschil dat de opruimplicht nu eenduidiger is. Overigens wijkt 
handhaving van de opruimplicht niet af van de handhaving van elke andere regel gesteld in de APV 
of gemeentelijk of provinciaal beleid, of landelijke regelgeving, waarvan de meeste ook voor de hele 
openbare ruimte gelden. 

2 Hoeveel afvalbakken worden er voor 1 januari 2020 door het college extra geplaatst in de 
losloopgebieden om de overlast van zwervende gevulde poepzakjes tegen te gaan, en om de 
hoeveel meter? 
Voor 1 januari werden er geen extra afvalbakken geplaatst. Er zal in de komende maanden worden 
gekeken waar extra prullenbakken wenselijk zijn. 

3 Hoeveel industriële stofzuigers heeft de gemeente Den Helder, en indien aanwezig, waar 
worden deze voor gebruikt? Kan het college uitleggen waarom er niet voor het gebruik van 
de industriële stofzuigers is gekozen? (indien industriële stofzuigers aanwezig) 
De gemeente heeft geen industriële poepzuigers. Deze zijn kostbaar in aanschaf en inzet, en 
werken minder efficiënt op gras (er zou dan veel vaker gemaaid moeten worden, wat ook weer 
kosten meebrengt). 

4 Is het college van mening dat je hondeneigenaren mag afstraffen voor de uitwerpselen van 
hun hond en dat je eigenaren van katten niet hoeft te beboeten? 
Het college is van mening dat het redelijk is, en in het belang van onze inwoners, om van 
hondenbezitters te verlangen dat zij de hondenpoep opruimen. Hoewel uitwerpselen van katten 
ongetwijfeld voor overlast kunnen zorgen, is in de openbare ruimte voornamelijk hondenpoep die 
tot ergernis, overlast en gezondheidsrisico's leidt. 
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5 Is het college op de hoogte van de Europese regels inzake het houden van katten? En op 
welke manier past het college deze regels toe? 
Het college is op de hoogte van de Europese regels inzake het buiten los laten lopen van katten. 
Op dit moment past het college deze regels niet toe. 

6 Is het college van plan om katten op te nemen in de APV op dezelfde manier als honden daar 
nu in staan omschreven? 
Het college is niet van plan de raad een voorstel te doen om katten op te nemen in de APV op 
dezelfde manier als honden daar nu in staan omschreven. De redenen hiervoor zijn o.a. de 
uitvoerbaarheid, aangezien honden doorgaans worden begeleid door hun eigenaar, en katten niet. 
Zie ook het antwoord op vraag 4. 

Vertrouwende u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 

Den Helder, 14 januari 2020 

Burgemeester en w:houders van Den Held~-\\ 

Ro~ 
gemeentesecretaris 


